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2011  

Vážení spoluobčané, 

 

uplynul více jak rok mého působení v úřadu starosty, a já bych toho rád využil a podělil se 

s vámi o nejdůležitější události, které se za uplynulý rok odehrály. Nerad se otáčím za 

minulostí, ale je to takové shrnutí všeho a někdy i věcí, které nejsou hmatatelné, a přesto se 

udály. Začal bych s událostmi, které se přímo či nepřímo týkaly našich obcí, ale zatím třeba 

nespatřily světlo světa.  

Zde jsou ty, dle mého názoru, nejdůležitější události: obec Malý Újezd dala záporná 

stanoviska k výstavbě bioplynové stanice ve Velkém Borku, jedním z mnoha důvodů byla 

naplánovaná trasa nákladní dopravy přepravující palivo do bioplynové stanice, která měla 

vést přes Malý Újezd a Jelenice. 

 Také se „bojovalo“ a bojuje  proti nařízení Krajského úřadu Středočeského kraje za 

nesmyslné šetření finančních prostředků zrušením základní dopravní obslužnosti (autobusů), 

kde nikdo z úředníků nebral v potaz pádné argumenty nás starostů  a začali s rušením 

konkrétních, někdy až relativně vytížených linek. Také na podzim se náš obecní úřad připojil 

k protestnímu pochodu Prahou před Úřad vlády, spolu s další cca tisícovkou představitelů 

obcí. Šlo nám o to, aby vláda schválila spravedlivější přerozdělování daní menším obcím. 

Malému Újezdu by schválením této novely do obecní pokladničky přibyly spravedlivé cca 2 

mil. Kč ročně navíc.  

V současné době spolu s desítkami starostů Mělnicka a Boleslavska nesouhlasíme se 

stanovením průzkumného území Mělnického Vtelna pro výzkum vyhrazeného nerostu-

černého uhlí, ložisko Mělnická pánev. Neboť se na základě provedených odborných expertíz 

potvrdilo, že tímto průzkumem by mohlo dojít i mimo jiné ke znehodnocení pitné vody  

z nedalekých pramenů Řepína, Zahájí, Mělnické Vrutice a Hostína, které zásobují 250 tis. 

obyvatel Středočeského kraje pitnou vodou. 

Minulý rok, hned po svém zvolení, jsem měl možnost setkat se i s opakovanými lživými 

anonymními ataky na mou osobu a byl jsem opakovaně vyšetřován Hospodářskou kriminální 

policií či inspekcemi příslušných úřadů. Je to pro mě motivace a zkušenost do budoucna 

nenechat se odradit a jít si za splněním stanovených cílů. 
 

Jaroslav Peleška, starosta 

 

 

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Obecní rozpočet 

 

Když jsem před více jak rokem předkládal návrh rozpočtu obce na rok 2011 na zastupitelstvu 

obce, tak se tento návrh setkal s vlnou kritiky, a také zde padaly i nejapné poznámky z řad 

znovuzvolených zastupitelů (p.Fiala, Ing. Klášterka). 
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Dokonce paní Božena Tichá, která již v zastupitelstvu není, mi zaslala znepokojující email, ve 

kterém mimo jiné vznesla dotaz, jak s tímto rozpočtem chci uspět. Proto jsem se rozhodl uvést 

pravdivá fakta k tolik diskutovanému rozpočtu na rok 2011. 

Celkové příjmy činily 16.447.718,-  Kč, což bylo o 5.190 945 Kč více než za mého 

předchůdce v roce 2010. Celkové výdaje tvořily 12.137 170 Kč v porovnání s rokem 2010, 

kdy výdaje činily 8.988 999 Kč.  A to dotace škole byla v roce 2011 o 167 000  Kč vyšší, 

celkem 1 234 000 Kč, JSDH obdržela  dotaci o 49 503 Kč více a Sdružení dobrovolných 

hasičů dostalo  o 50 000 Kč  více, a to celkem rovných 100 000 Kč. 

Také neustálá kritika padala na můj plat, který je oproti mému předchůdci vyšší, neboť jsem 

jako uvolněný zastupitel a práci se věnuji na plný úvazek. 

Ale když porovnám plat všech pracovníků obecního úřadu, včetně pracovníků, kteří 

vykonávali úklid obce, tak zjistím, že výše platů byly dokonce o 204 525 Kč menší než v roce 

2010. Pravdou zůstává, že v roce 2011 bylo přijato méně pracovníků z důvodu malého zájmu 

o tuto práci. Ale svou práci vykonávali pouze a výhradně jen pro obec a na veřejných 

prostranstvích. 

Také účet za pohonné hmoty byl v roce 2011 o  50%   nižší, tj. o 58 710 Kč méně oproti roku 

2010, kdy bylo za pohonné hmoty utraceno celkem 130 607 Kč. A sám sobě pokládám 

otázku, jak je možný takový rozdíl, když  se pracovalo se stejným počtem strojů (křovinořez, 

fréza, traktor apod.), a když porovnám cenu benzínu v roce 2010,  kdy byla téměř o 10 % 

nižší oproti roku 2011. Jak je to možné? 

V roce 2011 byla přijata některá opatření pro to, abychom i v roce 2012 možná co nejvíce a 

racionálně ušetřili a pevně doufám, že se nám to podaří. Například byla podepsána nová  

smlouva na pojištění obecního majetku včetně školy. Byl vybrán nový dodavatel na dodávku 

elektrické energie veřejného osvětlení, obecních budov včetně školy. Podařilo se nám cenu 

odběru energie pro rok 2012 zmrazit a výše ceny byla stanovena ve stejné výši jako v roce 

2011. Tudíž nedošlo k navýšení ceny.  

Také byla uzavřená nová smlouva a byl proveden přesun volných finančních prostředků 

k ČMSS, a.s., kde je úrok  2,47%  oproti GE Money Bank kde byl úrok 1,5 %, což by mělo 

pro obec znamenat vyšší  úrok v hodnotě cca 150 000 Kč naví,c k tomu jsme obdrželi 

jednorázový bonus dalších 150 000 Kč. Což znamená, že bychom měli na konci vypršení 

dvouleté smlouvy obdržet o 300 000 Kč navíc, než kdybychom zůstali u GE Money Bank. 

Také byla provedena internetová aukce na výběr nového telefonního operátora. Výběrové 

řízení vyhrál VODAFONE s  úsporou 50 % celkových nákladů oproti stávajícímu dodavateli, 

se kterým má obec doposud uzavřenou smlouvu. Bohužel smlouva s novým dodavatelem 

nebyla podepsána, neboť obec má s dosavadním dodavatelem podepsanou smlouvu na dobu 

určitou, a v případě dřívější výpovědí hrozí obci pokuta, která je vyšší než uspořená částka. 

Také bylo zastupitelstvem obce schváleno vystoupení ze spolku „Sdružení obcí Kokořínska“ 

od roku 2012. Toto sdružení sloužilo hlavně pro propagaci obce v turistickém směru a dle 

mého názoru naše 3 obce nemají žádnou historicky zajímavou stavbu, která by k nám mohla 

turisty nalákat. Tudíž nám odpadne v roce 2012 náklad v podobě členského poplatku, který 

činil pro naši obec 51 tis. Kč.  

Někteří zastupitelé, jmenovitě Rudolf Hodboď, Tomáš Peleška, Karel Kopecký a Jaroslav 

Šulák vykonávají funkci zastupitelů za nulovou odměnu, za což jim patří obrovský dík, a také  

to pro obec znamená úspory ve výši cca 60 tis Kč za rok, které se využívají na jiné účely, 

např. při pořádání kulturních akcích apod. I když se nám podařilo za rok 2011  uspořit 4. 

310 548 Kč, tak nesmíme usnout na vavřínech, neboť máme v plánu spoustu akcí, které 

vyžadují finanční spoluúčast. 
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Sponzorské dary 2011 

S předešlým článkem ve značné míře souvisejí dotace a sponzorské dary, kterých bylo 

v uplynulém roce nezpočet. Těší mě, že naši sponzoři se podílejí na spoustě akcí, nejen 

z důvodu finančního, ale že jim jde i o to, aby tradice a kultura v obci nezmizela. Neboť 

sponzorské dary byly většinou použity právě na kulturní akce.Také vybrané dobrovolné 

vstupné nepřijde zkrátka, použije se na pořádání další kulturní akce nebo jako v posledním 

případě bylo dobrovolné vstupné z vánočního jarmarku použito na nákup fotbalových míčů a 

míčů na házenou pro ZŠ a MŠ Malý Újezd. Vybralo se celkem 2.464 Kč. Vím, že v minulém 

čísle již byli sponzoři zveřejněni, ale toto číslo je pojato trochu jako ohlédnutí za uplynulým 

rokem a od posledního vydání nějací sponzoři ještě přibyli, tak bych je rád uvedl, a zároveň 

jim poděkoval, neboť se jedná o nezanedbatelné množství finančních prostředků obdržených 

za celý rok. 

Zde jsou uvedeny jmenovitě: 

Jiří Hvězda –  Pila Vavřineč     23 000 Kč 

VOZÁB s.r.o        2000  Kč 

Obchod s uhlím Rejmonová        5000  Kč 

EURO-AGENCY                  tisk novin zdarma  (předpokládaná cena 20. 000 Kč/rok) 

Středočeské vodárny                   10.000 Kč 

IT RACING –ILONA   TOMKOVÁ – autobus na Zahradu Čech zdarma (předpokládaná cena 

4000 kč)   

LAMINET – vylaminování bazenu v ZŠ A MŠ  předpokládaná cena   12 000 kč 

ILONA TOMKOVÁ  Jelenice         5000 Kč na vánoční osvětlení 

MIROSLAV  FIALA   obecní vánoční stromečky zdarma 

 

Dotace 

Dotace jsou jediným faktem, který není ještě v současné době hmatatelně prokazatelný, neboť 

pro to, aby se dalo o finance požádat, musí být splněny zdlouhavé a někdy zbytečně 

byrokraticky náročné administrativní kroky, které byly loni snad již úspěšně překonány. Proto 

byly bez zahálení v minulém roce podány následující žádosti o dotace: 

 

- Přístavba hasičské zbrojnice v Malém Újezdě          2,4 mil. Kč 

- Nákup hasičského auta     0,2 mil. Kč 
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- Oprava kapličky v Malém Újezdě      0,3 mil. Kč 

- Nákup na vybavení dobrovolný hasičů                         80 tis.  Kč 

- Nové  ekonomičtější vytápění obecního úřadu    1,5 mil. Kč  

- Výstavba multifunkčního hřiště z Nadace ČEZ           1 mil. Kč  

V nejbližší době při vypsání výzev budou podány následující žádosti: 

- Výstavba podtlakové kanalizace v Malém Újezdě, Jelenici a Vavřinči    75 mil. Kč 

(předpokladaný termín vypsání žádosti přelom duben/květen 2012) 

Prodloužení vodovodního řádu v Jelenicích     1,7 mil. Kč 

(předpokládaný termín vypsání žádosti duben/květen 2012) 

Výstavba multifunkčního hřiště ve Vavřinči- I.etapa   0,8 mil. Kč 

(termín podání žádosti únor 2012) 

Také jsou zde rozpracované projekty, jako např. vestavba ZŠ a MŠ Malý Újezd, revitalizace 

návsi ve Vavřinči, příjezdová komunikace k multifunkčnímu hřišti ve Vavřinči, příjezdová 

cesta k novostavbě v Malém Újezdě, příjezdová cesta k zástavbě v Jelenicích a další. 

 

Kanalizace 

Jelikož někteří z vás se mě na toto téma často ptají a mají pocit, že projekt kanalizace trochu 

„usnul“ a nic se neděje, tak bych rád v krátkosti připomněl, co bylo již připraveno, a co nás 

ještě čeká v tomto asi největším projektu, který obec v současné době připravuje. Za uplynulý 

rok byl zastupitelstvem schválen záměr a projektová dokumentace výstavby podtlakové 

kanalizace. Posléze byla zahájena nelehká a zdlouhavá vyjednávání s městem Mělník o 

napojení naší kanalizace na čističku odpadních vod v Mělníku z důvodu dostatečně volné  

kapacity. Tato vyjednávání skončila tím, že rada města Mělníka schválila naše napojení. 

Následovala vyjednávání se Středočeskými vodárnami jako s provozovatelem čistírny, které 

nám daly kladné stanovisko z pohledu provozování. Na konci minulého roku byla schválena 

zastupitelstvy obcí Malý Újezd a Velkého Borku vzájemná smlouva o spolupráci a smlouva o 

uložení věcného břemene, neboť trasa potrubí kanalizace by měla vést přes obec Velký 

Borek. Tato jednání nebyla vůbec jednoduchá a do jisté míry opodstatněně, neboť Velký 

Borek kanalizaci již má několik let a realizace měla probíhat společně již v roce 1998. 

V současné době má Velký Borek opravené a vybudované obecní komunikace, které stavbou 

narušíme.Také se objevily problémy se soukromými pozemky, na kterých měla stát zařízení 

kanalizace, a ty musela obec vykoupit. V současné době se nám podařilo dostat zpět kladná 

vyjádření cca 30 institucí, kteří mají povinnost se  ke kanalizaci vyjádřit. Řekl bych, že 

konečnou fází před podáním žádosti je územní rozhodnutí, které by mělo v nejbližší době, 

pokud bude vše v pořádku, nabýt právní moci. Dle informací, které máme, by měl být na 

přelomu dubna a května vypsán termín na podání žádosti o výstavbu kanalizace a do konce 

roku bychom se měli dozvědět, jak jsme byli úspěšní a zda dotaci obdržíme. 
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Dopravní situace ve Vavřinči 

Současná dopravní situace, která panuje na silnici I. třídy 1/16 v obci Vavřineč jak všichni 

jistě víme či tušíme je znepokojující. Proto obecní úřad nechal v měsíci září naistalovat sčítací 

zařízení ke stanovení přesného počtu aut projíždějících obcí. Rád bych vás s touto přesnou 

statistikou seznámil. Měření probíhalo v časovém horizontu 20 dní. Ze tuto dobu obcí projelo  

celkem 87 956 aut, což je průměrně 4 398 aut denně v obou směrech. Osobních aut projelo 67 

134, 4 189 dodávek  a 16 633 nákladních automobilů. Někdy zde ale byly i vyjímky, kdy obcí 

projelo téměř 8000 aut denně. Samozřejmě s počtem automobilů nic neuděláme, obci by 

pomohl již tak dlouho plánovaný obchvat, který je zatím díky státním škrtům v nedohlednu. 

Znepokojujícím impulsem jsou spíše neukáznění řidiči, kteří překračují povolenou rychlost. 

Dle studie měření 24 369 projíždějících automobilů z celkových 87 956 překročilo povolenou 

rychlost, což je cca 27,7 % .Také zde byla cca 6% projíždějících automobilů naměřená 

rychlost 90 km/h a více. Také jsme v obci nechali zpracovat Krajskou hygienickou stanicí 

hlukovou studii, ve které nebyly překročeny naměřené hodnoty a které odpovídaly 

stanoveným hygienickým normám. Zlepšení současného stavu na silnici I. třídy, hlavně  

omezení překročené rychlosti, spatřuji v nainstalování zpomalovacího semaforu, který by měl 

neukázněné řidiče zpomalit. V současné době vyjednáváme s úřady o povolení instalace 

tohoto zařízení. Proběhlo již místní šetření a všechny příslušné dotčené úřady neoficiálně daly 

ústní souhlas. Teď nás čeká podání oficiální žádosti a nastavení přesných podmínek 

fungování semaforu. Také byl zastupitelstvem obce na konci roku 2011 vybrán dodavatel na 

vybudování osvětlení přechodu ve Vavřinči a vybudování nástupního ostrůvku, což by mělo 

zvýšit bezpečnost chodců.. 

Obecní statistika 

Také bych vám chtěl pro zajímavost představit jednoduchou statistiku z matriční knihy za rok 

2011. Celkový počet obyvatel, kteří bydlí v našich obcích je 956 + 11 cizinců + 55 úředně 

hlášených osob. Po jednotlivých částech obcí je skóre následující: Vavřineč  410 obyvatel + 4 

cizinci, Jelenice 220 + 1 cizinec a Malý Újezd 326 obyvatel + 6 cizinců. 

Někteří naši spoluobčané nás opustili a odstěhovali se, a to celkem 21 osob, z toho z Vavřinče 

19 osob, z Jelenic a z Malého  Újezda po jedné osobě. Také se k nám přistěhovali noví 

sousedé, a to do Vavřinče 11 obyvatel, do Jelenic 6 obyvatel a do Malého Újezda 19 obyvatel. 

Přivítali jsme mezi nás i nově narozené děti, a to celkem 9 dětí + 1 dítě cizinec. Poměr byl 

Vavřineč 2 děti, Jelenice 4 děti a Malý Újezd 3 děti + 1 cizinec. 

Statistika má i svá negativní čísla, někteří z našich občanů zemřeli. Ve Vavřinči to byli 3 

občané a v Malém Újezdě a v Jelenicích po 2 občanech. Podle předcházející stastiky zjistíme, 

že v jediné části obce, a to ve Vavřinči, populace za rok mírně klesla, a to o 9 osob. Opačný 

výsledek měly zbylé dvě části obce, v Jelenicích byl přírustek obyvatelstva o 7 osob a v 

Malém Újezdě byl nějvětší populační bum, a to navýšení o 20 občanů. 
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KULTURNÍ RUBRIKA 

 

Kulturní akce 

Únor – Sjezd na čemkoliv (termín bude upřesněn dle přízně počasí) 

17.2.2012 Hostinec Malý Újezd pořádá maškarní zábavu, Captain Morgan party, každý 

dostane dárek od Captaina Morgana, živá hudba hraje kapela Regent 

vstup 50 Kč 

3.3.2012  Hasičský ples v hostinci Malý Újezd  

14.3.2012 – zájezd do Divadla Radka Brzobahatého – Dvanáct rozněvaných 

mužů 

17.3.2012 Hostinec ve Vavřinči, 14.00 hod Maškarní karneval pro děti na 

téma Hrad a hradní bytosti, 20.00 hod Maškerní karneval pro 

dospělé, vstupné dobrovolné, sponzorem akce je obec Malý Újezd 

24.3.2012 Hostinec Malý Újezd, hospodská olympiáda, zábavní sportovní večer, hraje DJ 

Dan Hampl, dárek pro každého účastníka 

ZŠ a MŠ MALÝ ÚJEZD 

 

Zápis do 1. třídy Základní školy Malý Újezd 

Ve středu 18. ledna 2012 proběhl zápis do 1. třídy základní školy pod vedením paní učitelky 

D. Kubů a I. Pakandlové. Zápisu se zúčastnilo celkem 11 dětí. Jeden chlapec má domluvený 

náhradní termín. Naši předškoláci se na tenhle den hodně moc těšili, zároveň ale měli trochu 

strach z neznámého.  V mateřské škole jsme si o průběhu zápisu s dětmi povídali, ale i tak, 

bylo to přeci něco nového. Po 13. hodině, kdy zápis začal, byli na chodbě základní školy vidět 

první hloučky svátečně oděných dětí s rodiči. Do učebny první třídy vcházely děti poněkud 

nejistě, ale ven už s úsměvem na tváři. Každý předškoláček si odnášel za svoje snažení malý 

dárek. Odpoledne to pro nás, učitelky, ale i pro děti bylo krásné a zároveň i trochu sváteční. 

Na tuhle středu všichni hned tak nezapomeneme. 

A. Jarinová 
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Upozornění pro rodiče 

Z důvodu rekonstrukce Základní a mateřské školy v Malém Újezdě, která bude probíhat celé 

letní prázdniny, oznamujeme rodičům, že výuka v základní a mateřské škole bude ukončena 

s předstihem, a to v pondělí 25.6.2012. Také první dva týdny v červenci nebude z důvodu 

rekonstrukce probíhat výuka ve školce. 

Děkujeme za pochopení a těšíme se na shledanou v září, v nově zrekonstruované budově 

školy. 

RŮZNÉ 

 

Jak vidí minulost a budoucnost dobrovolní hasiči 

Jak možná většina občanů ví, v SDH Jelenice již od roku 2008 funguje 

kolektiv Mladých hasičů. V počátku tuto práci dělali tři vedoucí mládeže, a 

to s 15 dětmi. V současné době čítá kolektiv třicet mladých hasičů, o které se 

stará tým šesti vedoucích a několik členů zásahové jednotky, kteří zde pomáhají jako pracovní 

četa, nebo rozhodčí. Kolektiv v současné době patří na okrese Mělník, kde závodí celkem 

třináct sborů, ke špičce.  

Ohlédnutí za poslední roky hovoří za vše. Náš kolektiv v celoroční hře Plamen, která se 

skládá ze šesti disciplín rozdělených do tří kol, v prvním roce získal trofej za třetí místo, 

následující rok za druhé místo a v loňském roce děti skončily na pátém místě a přípravka na 

prvním místě. Dále naši malí hasiči za poslední tři roky získali při závodech jednotlivců na 

šedesát metrů překážek celkem jednu zlatou, pět stříbrných, dvě bronzové medaile a výčet 

můžeme ukončit prvním místem na závodech Floriánkovo uzlování v roce 2010. Mladí hasiči 

nejezdí jen na závody, nebo cvičí na pastvách v Malém Újezdě, ale pomáhají při brigádách 

pro obec a připravují kulturní akce.  

V letošním roce chceme navázat na předešlé úspěchy, a to především nákupem nového 

materiálu, nebo výrobou překážek pro Mladé hasiče. Tímto bych chtěl poděkovat všem 

členům sboru, kteří se aktivně podílejí na výchově Mladých hasičů, jmenovitě našemu 

dámskému spolku Kateřině Malátové, Monice Jahodové, Veronice Peleškové, které s dětmi 

tráví téměř dvě stě hodin ročně, ze svého volna. Největší dík však patří především všem 

dětem za příkladné reprezentování našeho SDH v okrese Mělník, chuť se něčemu naučit a 

nesedět jen doma u počítače. Pokud někdo z občanů obcí bude chtít pomoci při trénincích, 

nebo při vybavení Mladých hasičů, srdečně Vás vítáme.  

V současné době občanské sdružení SDH Jelenice navštěvuje více jak 30 dětí, což je plná 

kapacita, a to z důvodů nedostačujících prostor a malého počtu vedoucích, jejichž počet by se 

musel v případě většího počtu dětí navýšit. V tomto roce nebude probíhat již další nábor 

nových uchazečů až do odvolání. Děkuji za pochopení. 

Jaroslav Veselý                                                    

vedoucí kolektivu Mladých hasičů 
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INZERCE 

 

 

ANGLÁNEK 

Dětské secondhandové zboží 

z Anglie 

Jelenice 49,  Monika 

Hnízdilová tel. 724 87 07 08 

m.hnizdilova@seznam.cz 

www.minibazar.cz/id 65462 

 

 

Lubomíra Šímová 

Vedení účetnictví a 

daňové evidence 

Tel. 776 706 740 

 

Prodej palivového dříví za 

příznivé ceny 

mob. 774 173 014 

Zpracováním a prodejem 

palivového dříví naše služby 

nekončí. 

Palivové dříví navíc přivezeme až 

k Vám do domu. 

 

 

FOTBALOVÁ BRANKÁŘSKÁ ŠKOLA 

Program brankářské školy je zaměřen na rozvoj technických, taktických a fyzických 

schopností mladých brankářů. 

 Základy chytání střel 

 Správné brankářské postavení a 

čtení hry 

 Rozehrávka 

 Chytání centrů a dlouhých 

přihrávek z hloubi pole 

 Souboje 1 na 1 

 Fyzická kondice (pružnost, 

flexibilita a koordinace) 

Letní Fotbalová brankářská škola bude mít 2 turnusy: 

1.–6. července 2012       6.–11. července 2012  

 

ve sportovním areálu SK Mšeno u Mělníka. Tréninky budou probíhat na fotbalovém hřišti 

SK Mšeno. Ubytování a stravování jsou zajištěny v kempu, který je součástí areálu SK. 

Cena: 

3 600 Kč – při platbě do 28. února 2012 

3 900 Kč – při platbě do 30. dubna 2012 

4 200 Kč – při platbě do 30. června 2012 

Kontakt: Daniel Hnízdil, Jelenice 49, tel: 774 173 014, e-mail: d.hnizdil@seznam.cz  

Bližší info také na www.skmseno.cz, www.mladibrankari.cz 

mailto:d.hnizdil@seznam.cz
http://www.skmseno.cz/
http://www.mladibrankari.cz/
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